
PROTOKÓŁ Nr XXXVI/2006 
z sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą 

z dnia 27 czerwca 2006 roku

Sesja  Rady  Miejskiej  w  Nowym  Mieście  nad  Pilicą  odbyła  się  w  dniu  27 
czerwca 2006 roku w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Nowym 
Mieście nad Pilicą i trwała od godz. 1000 do godz. 1400.

Obradom  sesji  przewodniczył  p.  Tadeusz  Klatka –  Przewodniczący  Rady 
Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą.

Przewodniczący Rady Miejskiej  p.  Tadeusz  Klatka otwierając  sesję  Rady 
stwierdził na podstawie listy obecności /załącznik nr 1 do niniejszego protokółu/ 
prawomocność obrad. Na sali  obecnych było 15 radnych na ustawowy skład 
liczbowy 15 radnych.

W sesji Rady Miejskiej udział wzięli:
1. Burmistrz Miasta i Gminy p. Jerzy Markiewicz
2. Sekretarz Miasta i Gminy p. Zygmunt Bigos
3. Skarbnik Miasta i Gminy p. Dorota Binio
4. Kierownik Posterunku Policji mł aspirant Janusz Dobrosz
5. Pełnomocnik Burmistrza ds. Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

p. Elżbieta Dziuba
6. Sołtysi  i  Przewodniczący  Rad  Osiedlowych  z  terenu  Miasta  i  Gminy 

Nowe Miasto nad Pilicą wg listy obecności /załącznik nr 2 do niniejszego 
protokółu/

7. Mieszkańcy Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą.

PKT 1
Na sekretarza obrad radny p. Zbigniew Kacprzyk zgłosił kandydaturę radnego p. 
Jana  Szopę,  który  wyraził  zgodę  na  kandydowanie.  W głosowaniu  za  –  15 
radnych na stan obecnych 15 radnych radny p. Jan Szopa został sekretarzem 
obrad.

PKT 2
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  p.  Tadeusz  Klatka poinformował,  że 
wszystkim radnym został przesłany porządek obrad i zapytał czy są propozycje 
do  zmian  w  porządku  obrad.  Uwag  i  wniosków  do  porządku  obrad  nie 
zgłoszono.  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  p.  Tadeusz  Klatka  zarządził 
głosowanie nad proponowanym porządkiem obrad. W głosowaniu za 15 na stan 
obecnych 15 radnych przyjęto porządek obrad w następującym brzmieniu:



1. Wybór sekretarza obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z sesji.
4. Wystąpienia Przewodniczących Stałych Komisji Rady.
5. Sprawozdanie  z  działalności  Burmistrza  Miasta  i  Gminy  za  okres 

międzysesyjny;
6. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej.
7. Sprawozdanie  z  działalności  Gminnej  Komisji  Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych za 2005 rok.
8. Podjęcie uchwał w sprawie:
a) przyjęcia darowizny i zakupu nieruchomości;
b) zmian w budżecie miasta i gminy na 2006 rok;
c)  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  przez  Gminę  Nowe  Miasto  nad  Pilicą 
umowy  na  dofinansowanie  z  Funduszu  Rozwoju  Kultury  Fizycznej 
przedsięwzięcia inwestycyjnego pod nazwą „Budowa hali  sportowej” przy 
Publicznym Gimnazjum w Nowym Mieście nad Pilicą;
d) zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i 
Gospodarki Wodnej w Warszawie na sfinansowanie budowy „Modernizacji 
stacji uzdatniania wody we wsi Żdzary”;
e)  wyrażenia  opinii  w  sprawie  okręgów  wyborczych  utworzonych  dla 
wyboru Rady Powiatu Grójeckiego;
f)  zmian  w  podziale  gminy  Nowe  Miasto  nad  Pilicą  na  stałe  obwody 
głosowania;
g) zmian w uchwale nr XXXIX/226/2002 Rady Miejskiej w Nowym Mieście 
nad Pilicą z  dnia  14 czerwca 2002 roku w sprawie okręgów wyborczych 
utworzonych dla wyboru Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą.
9. Interpelacje i zapytania.
10.Wolne wnioski.

PKT 3
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  p.  Tadeusz  Klatka poinformował,  że 
protokół  z  poprzedniej  sesji  Rady był  wyłożony do wglądu w Biurze  Rady. 
Zapytał czy są uwagi i zastrzeżenia do protokółu z sesji. Uwag i zastrzeżeń nie 
zgłoszono  i  został  przyjęty  jednogłośnie  w  głosowaniu  czyli  15  za  na  stan 
obecnych 15 radnych.

PKT 4
Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miejskiej  p.  Tadeusz  Tulin, 
poinformował, że w okresie międzysesyjnym Komisja odbyła jedno posiedzenie 
w  dniu  20  czerwca  2006  roku  na  którym  zajmowała  się  następującymi 
sprawami:



1. Ocena  realizacji  budżetu  będącego  w  dyspozycji  Gminnej  Komisji 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za 2005 rok. Zapoznanie się z 
planowanymi wydatkami budżetu GKRPA na 2006 rok.

2. Opiniowanie projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady Miejskiej.
3. Stan dróg gminnych i powiatowych (wyjazd w teren).
4. Zapoznanie się z rozwojem inwestycji (hala sportowa).
5. Sprawy bieżące kierowane do Komisji.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że Pełnomocnik Burmistrza 
ds. Rozwiązywania Problemów Alkoholowych p. Elżbieta Dziuba przedstawiła 
realizację  budżetu  będącego  w  dyspozycji  Gminnej  Komisji  Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych za 2005 rok. Poinformowała, że budżet opiewał na 
kwotę 88 045,78 zł, wykonano 79 803,23 zł pozostało 8 242,05 zł. Członkowie 
komisji  po  wysłuchaniu  relacji  z  wykonania  budżetu  GKRPA  wykonanie 
powyższego zaopiniowali pozytywnie nie wnosząc uwag. Pani Elżbieta Dziuba 
zapoznała  członków  Komisji  z  planem  wydatków  budżetowych  GKRPA na 
2006 rok oraz z planem wydatków na zwalczanie narkomanii. 
Członkowie Komisji zapoznali się z pismem, które wpłynęło od Klasztoru Braci 
Mniejszych  Kapucynów  Prowincji  Warszawskiej  z  propozycją  przekazania 
budynku znajdującego się przy ul. Bielińskiego 28 w Nowym Mieście nad Pilicą 
w  formie  darowizny  na  rzecz  Urzędu  Miasta  i  Gminy  Nowego  Miasta  nad 
Pilicą, natomiast dla przeniesienia prawa własności gruntu proponują zawarcie 
umowy sprzedaży.  Członkowie  Komisji  po  wysłuchaniu przychylili  się  do 
przejęcia  w  formie  darowizny  budynku  przy  ul.  Bielińskiego  28  oraz 
proponują tak jak to wcześniej zaproponował Burmistrz Miasta i Gminy p. 
Jerzy Markiewicz zakup działki nr 452 za kwotę 20.000 zł. 
Burmistrz Miasta i Gminy p. Jerzy Markiewicz zapoznał członków Komisji z 
projektem uchwały w sprawie zmian w podziale gminy Nowe Miasto nad Pilicą 
na  stałe  obwody  głosowania  polegającego  na  utworzeniu  stałego  obwodu 
głosowania nr 6 na terenie Nowego Miasta nad Pilicą z siedzibą Obwodowej 
Komisji  Wyborczej w Domu Pomocy Społecznej im. Natalii Nitosławskiej w 
Nowym Mieście nad Pilicą przy ul. Bielińskiego 26 obejmującego mieszkańców 
ww. Domu Pomocy Społecznej. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali 
projekt przedstawionej uchwały. Inspektor Urzędu Miasta i Gminy p. Andrzej 
Przyborek  poinformował  o  wykonanych  remontach  dróg  i  tych  które  są  w 
trakcie  realizacji.  Członkowie  komisji  udali  się  w  teren.  Przewodniczący 
Komisji  stwierdził,  że ogólny stan dróg i  ulic na terenie miasta i  gminy jest 
dobry a  w niektórych miejscach bardzo dobry.  Budowa hali  sportowej  idzie 
sprawnie.

Przewodniczący  Komisji  Gospodarczo  –  Budżetowej  Rady  Miejskiej  p. 
Wiesław  Krawczykowski poinformował,  iż  Komisja  w  okresie 



międzysesyjnym  odbyła  dwa  posiedzenia.  W  dniu  6  czerwca  2006  roku 
zajmowano się następującymi tematami:

1. Sprawy bieżące kierowane do Komisji.
2. Zapoznanie  się  z  realizacją  zadań  inwestycyjnych  na  terenie  miasta  i 

gminy oraz kwota przeznaczonych na nie środków – hala sportowa.
3. Zapoznanie się i opiniowanie projektów uchwał przygotowanych na sesję 

Rady Miejskiej.
4. Zapoznanie  się  i  opiniowanie  celowości  wydatkowania  środków 

finansowych z budżetu miasta i gminy przeznaczonych dla Gospodarstwa 
pomocniczego przy UMiG „Zakład Usług Komunalnych”.

Na posiedzeniu Komisji  w dniu 6 czerwca 2006 roku Przewodniczący Rady 
Miejskiej p. Tadeusz Klatka zapoznał zebranych z pismem które wpłynęło od 
Klasztoru Braci Mniejszych Kapucynów Prowincji Warszawskiej z propozycją 
przekazania  budynku  znajdującego  się  przy  ul.  Bielińskiego  28  w  Nowym 
Mieście  nad  Pilicą  w  formie  darowizny  na  rzecz  Urzędu  Miasta  i  Gminy 
Nowego Miasta nad Pilicą, natomiast dla przeniesienia prawa własności gruntu 
proponują  zawarcie  umowy  sprzedaży.  Zdaniem  Pana  Przewodniczącego 
należałoby  sprawę  załatwić  ponieważ  zakon  został  obdarowany  budynkiem 
wraz  z  lokatorami  którzy  nie  posiadają  żadnych umów najmu a  budynek w 
którym zamieszkują  po  wykonaniu  ekspertyzy budowlanej  nie  nadaje  się  do 
dalszego zamieszkiwania. Na posiedzenie Komisji przybył o. Krzysztof, który 
jest upoważniony przez Prowincję do przeprowadzania rozmów w sprawie, a 
który stwierdził, że budynek i lokatorzy tam przebywający są dla zakonu bardzo 
dużym obciążeniem nie tyle formalnym co moralnym, dlatego iż wiedząc, że 
budynek jest  w złym stanie  Zakon nie jest  w stanie nic  zrobić  dla  poprawy 
warunków życia ludzi tam zamieszkujących. Dlatego też bardzo prosi, aby Rada 
zajęła stanowisko w sprawie i przyjęła propozycję Prowincji. Przewodniczący 
Rady Miejskiej p. Tadeusz Klatka stwierdził, że na dzień dzisiejszy sprawa jest 
taka, że nikt z mieszkańców tegoż budynku nie ma podpisanych umów i jest tam 
nierozwiązana  sprawa  statusu  tych  mieszkańców.  Przewodniczący  Rady 
stwierdził, że niemożliwym jest aby ciężar utrzymania budynku spoczywał na 
zakonie. Burmistrz Miasta i Gminy poparł zdanie Przewodniczącego. Burmistrz 
Miasta i  Gminy zaproponował,  że  Gmina może odkupić  grunt  za  takie  ceny 
jakie obowiązują w naszej Gminie, więc szybko przeliczając za działkę Nr 452 
proponuje się kwotę 20.000 zł. Członkowie Komisji po wysłuchaniu propozycji 
Burmistrza przychylili się do przejęcia w formie darowizny budynku przy ul. 
Bielińskiego 28 oraz proponują tak jak to wcześniej zaproponował Burmistrz 
Miasta i Gminy p. Jerzy Markiewicz zakup działki nr 452 za kwotę 20.000 zł. 
Prośba  Komisji  aby kwota  za  zakup nieruchomości  została  przeznaczona na 
remont nowicjatu w Nowym Mieście nad Pilicą. 
Na posiedzeniu Komisji Burmistrz Miasta i Gminy poinformował o odbytych 
rozmowach  z  p.  Władysławem  Dziuba  w  sprawie  zamiany  nieruchomości 



dotyczących działek  700/2  i  614 w Nowym Mieście  nad  Pilicą.  Przedstawił 
pismo  od  p.  Małgorzaty  Dziuba  z  dnia  29  marca  2006  roku  w  sprawie 
doprecyzowania  warunków  zamiany.  Pismo  Przewodniczący  Komisji 
Gospodarczo  –  Budżetowej  odczytał  i  poinformował  o  decyzji  członków 
Komisji. Komisja po zapoznaniu się z pismem wypracowała następującą opinię:
Wyraża się zgodę na pkt. 1 i 2 w/w pisma natomiast nie wyraża się zgody na 
pozostałe punkty 3 -7.
Burmistrz Miasta i Gminy p. Jerzy Markiewicz przedłożył informację Komisji 
Gospodarczo – Budżetowej o realizacji inwestycji kanalizacji. Poinformował, że 
w  związku  z  trudnymi  warunkami  atmosferycznymi  a  także  w  związku  z 
nieprzewidzianymi  trudnościami  technicznymi  termin  wykonania  I  etapu 
inwestycji  się  przedłużał.  Termin  pierwszy  był  do  15  grudnia,  drugi  do  15 
kwietnia  br.  Komisja  Gospodarczo  –  Budżetowa  Rady  Miejskiej  w  Nowym 
Mieście  nad  Pilicą  po  zapoznaniu  się  z  realizacją  inwestycji  kanalizacji 
przychyliła się do przedłużenia terminu realizacji I etapu do 15 czerwca 2006 
roku i realizacji pozostałych etapów w miarę posiadanych środków.
Burmistrz Miasta i Gminy p. Jerzy Markiewicz zapoznał członków Komisji z 
projektem uchwały w sprawie zmian w podziale gminy Nowe Miasto nad Pilicą 
na  stałe  obwody  głosowania  polegającego  na  utworzeniu  stałego  obwodu 
głosowania nr 6 na terenie Nowego Miasta nad Pilicą z siedzibą Obwodowej 
Komisji  Wyborczej w Domu Pomocy Społecznej im. Natalii Nitosławskiej w 
Nowym Mieście nad Pilicą przy ul. Bielińskiego 26 obejmującego mieszkańców 
ww. Domu Pomocy Społecznej. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali 
projekt przedstawionej uchwały.
Kierownik  Zakładu  Usług  Komunalnych  p.  Misztal  przedstawił  członkom 
Komisji  sytuację  finansową  Zakładu.  Zakład  wypracował  zysk  w  kwocie 
112.997,44 zł. Zgodnie z ustawą 50% zysku czyli 56.498,72 zł została w dniu 6 
kwietnia 2006 roku przekazana do Urzędu Miasta i Gminy w Nowym Mieście 
nad  Pilicą,  natomiast  pozostałe  50%  tj.  56.498,72  zł  pozostało  w  ZUK  na 
zwiększenie środków obrotowych i utrzymanie płynności finansowej.
Najpilniejszymi sprawami są:

• modernizacja studni głębinowej nr 3a i nr 5 – koszt ok. 25.000 zł
• zakup samochodu dostawczego do 3,5 tony – koszt ok. 35.000 zł

Poinformował  że  ZUK  boryka  się  również  z  odbiorem  śmieci.  Mieszkańcy 
szczególnie wiosek nie podpisują umów i nie płacą za śmieci.
Komisja po zapoznaniu się z informacją z działalności ZUK wnioskuje o 
przeznaczenie  środków  z  wypracowanego  zysku  ZUK  na  modernizację 
studni głębinowych oraz na zakup samochodu dostawczego.

W dniu 26 czerwca 2006 roku zajmowano się następującymi sprawami:
1. Opiniowanie projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady Miejskiej 

w tym zmian w budżecie miasta i gminy na 2006 rok.
2. Sprawy bieżące kierowane do Komisji.



Burmistrz  Miasta  i  Gminy  p.  Jerzy  Markiewicz  przedstawił  Komisji  już 
ostateczną wersję podziału gminy na okręgi wyborcze utworzone dla wyborów 
Rady  Miejskiej.  Członkowie  komisji  po  zapoznaniu  się  z  uzasadnieniem 
pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. Komisja 
została również zapoznana z projektem uchwały w sprawie wyrażenia opinii w 
sprawie  okręgów  wyborczych  utworzonych  dla  wyboru  Rady  Powiatu 
Grójeckiego, który to zaopiniowali pozytywnie. Członkowie Komisji zapoznali 
się z projektem uchwały w sprawie przyjęcia darowizny i zakupu nieruchomości 
przy ul. Bielińskiego 28. Nieruchomość została oszacowana na kwotę 73 920 zł. 
Członkowie Komisji zaopiniowali powyższy projekt uchwały pozytywnie.
Skarbnik Miasta i Gminy zapoznała członków Komisji z projektem uchwały w 
sprawie zaciągnięcia  pożyczki  w WFOŚiGW w Warszawie na sfinansowanie 
zadania  inwestycyjnego pod nazwą Modernizacji  stacji  uzdatniania  wody we 
wsi  Żdżary.  Projekt  uchwały  został  zaopiniowany  pozytywnie.  Przedstawiła 
również projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę 
Nowe Miasto nad Pilicą umowy o dofinansowanie z Funduszu Rozwoju Kultury 
Fizycznej przedsięwzięcia inwestycyjnego pod nazwą „Budowa hali sportowej 
przy Publicznym Gimnazjum w Nowym Mieście nad Pilicą. Komisja powyższy 
projekt zaopiniowała pozytywnie. Członkowie komisji zapoznali się również z 
projektem uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy na 2006 rok. 
Dochody zwiększa się  o  kwotę 926 237 zł  i  dochody po zmianach wynoszą 
13 292 026 zł , wydatki zwiększa się o kwotę 482 203 zł i po zmianach wynoszą 
15 682 692  zł.  Wprowadzone  zostały  dwa  nowe  zadania  inwestycyjne  pod 
nazwą:

• Dokumentacja  na budowę drogi  Nowe Miasto – Świdrygały na kwotę 
2 928 zł

• Zakup działki położonej w Nowym Mieście nad Pilicą ul. Bielińskiego 28 
na kwotę 20.000 zł.

Zmniejsza się deficyt budżetu o kwotę 606 782 zł. 
Członkowie Komisji zaopiniowali pozytywnie zmiany w budżecie na 2006 rok.
Burmistrz  Miasta  i  gminy p.  Jerzy  Markiewicz  przekazał  również  członkom 
Komisji informację o rozmowie z adwokatem p. Szoszuka  p. Ciećwierzem w 
sprawie  zespołu  Pałacowo – Parkowego.  Ostatnia  propozycja  jest  taka  że  p. 
Szoszuk proponuje 600 000 zł jednorazowo przy podpisaniu aktu notarialnego. 

Przewodniczący Komisji  Oświatowo –  Społecznej  p.  Zbigniew Kacprzyk 
poinformował, że w okresie międzysesyjnym Komisja odbyła dwa posiedzenia. 
W dniu 9 czerwca 2006 roku zajmowano się następującymi sprawami:

1. Opiniowanie  projektów  organizacyjnych  szkół  podstawowych, 
gimnazjum na rok szkolny 2006/2007 na terenie miasta i gminy.

2. Spotkanie w sprawie uzależnień wśród młodzieży szkolnej z dyrektorami 
szkół,  Ogniska  Pracy  Pozaszkolnej,  kierownikiem  M  –  GOPS  oraz 
Kierownikiem Posterunku Policji w Nowym Mieście nad Pilicą.



3. Zapoznanie się ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminnej Komisji 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Nowym Mieście nad Pilicą.

4. Opiniowanie projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady Miejskiej.
5. Sprawy bieżące kierowane do Komisji.

Przewodniczący Komisji Oświatowo – Społecznej poinformował iż na Komisji 
byli  obecni  dyrektorzy  szkół  Publicznego  Gimnazjum  i  Publicznej  Szkoły 
Podstawowej w Nowym Mieście nad Pilicą i stwierdzili,  że mają jeszcze nie 
zatwierdzone projekty organizacyjne przez Kuratorium, będą zatwierdzone w 
najbliższych dniach,  ponieważ były zastrzeżenia do wykształcenia niektórych 
nauczycieli. Kuratorium pomimo przedstawienia odpisów indeksów stwierdziło, 
że nauczyciele powinni uzupełnić wykształcenie.
Dyrektor  PSP  Żdżary  p.  Mariusz  Dziuba  stwierdził,  że  u  niego  w  szkole 
problemów z kwalifikacjami nauczycieli  nie ma, kuratorium zatwierdziło mu 
projekt organizacyjny. Nauczyciele pracujący w PSP Żdżary mają pokończone 
po dwa i  po trzy kierunki,  ponieważ są coraz to nowe wymagania ze strony 
Kuratorium. Największy problem to taki, że Kuratorium nakłada duży nacisk na 
godziny  dyrektorskie.  Dyrektorzy  godziny  te  przeznaczają  na  zajęcia 
pozalekcyjne,  ponieważ  już  od  dłuższego  czasu  godziny  takie  nie  są 
finansowane  przez  organ  prowadzący  a  jest  taka  potrzeba,  ponieważ  są  to 
zajęcia  korekcyjne  wad  postawy  u  dzieci,  zajęcia  wyrównawcze,  oraz  inne 
zajęcia z plastyki , muzyki , przedmiotów humanistycznych i ścisłych.
W związku z prośbą dyrektorów szkół Komisja wnioskuje o zwiększenie 
ilości  godzin w tabeli  nr 6 czyli  zajęcia pozalekcyjne płatne przez organ 
prowadzący. Dyrektorzy szkół widzą taką potrzebę zwłaszcza,  że dzieci i 
młodzież uczęszczając na tego typu zajęcia promują szkołę, gminę i okolicę 
zajmując wysokie miejsca na olimpiadach i turniejach oraz wystawach.

Przewodniczący Komisji p. Zbigniew Kacprzyk poinformował o rozmowie  z 
dyrektorami szkół i z Kierownikiem posterunku Policji  w sprawie uzależnień 
wśród dzieci i młodzieży. Kierownik Posterunku Policji w Nowym Mieście nad 
Pilicą  mł.  aspirant  Janusz  Dobrosz  poinformował  ,  iż  w  szkołach 
przeprowadzane są ankiety wśród dzieci i młodzieży mające na celu poznanie 
problemu przestępczości oraz ocenę programów mających na celu zwalczanie 
przestępczości wśród nieletnich oraz ocenę i propozycje dotyczące podniesienia 
skuteczności  podejmowanych działań  w tym zakresie.  Jak  wykazały  badania 
większość ankietowanych uczniów oceniła  współpracę policji  ze  szkołami w 
zakresie zwalczania przestępczości dzieci i  młodzieży oraz stosowane w tym 
celu programy jako nie spełniające w dostatecznym stopniu założonych celów. 
Szczególnie  jest  to widoczne w opiniach uczniów szkoły średniej,  z  których 
połowa  ocenia  współpracę  jako  niedostateczną.  W  opinii  ankietowanych 
uczniów  aby  zwiększyć  skuteczność  realizowanych  przez  policję  i  szkoły 
programów, należy w szkołach wprowadzić dodatkowe zajęcia informujące o 



szkodliwości alkoholu, narkotyków, przyczynach i przejawach przestępczości. 
Związane jest to z faktem spożywania przez uczniów alkoholu także i na terenie 
szkoły.  Brak  zainteresowań,  udziału  w  zorganizowanych  zajęciach 
pozalekcyjnych  stwarza  dogodne  okoliczności  do  dokonywania  czynów 
zabronionych.  Dlatego  też  apel  do  dyrektorów  szkół  aby  wytypowali  jedną 
osobę spośród grona pedagogicznego która mogłaby zająć się tym problemem 
oraz  brać  udział  w  spotkaniach  mających  na  celu  stworzenia  programu 
zwalczania i przeciwdziałania istniejącym uzależnieniom i patologiom. 
Pełnomocnik  Burmistrza  ds.  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  p. 
Elżbieta  Dziuba  przedstawiła  członkom Komisji  sprawozdanie  z  działalności 
GKRPA  za  2005  rok.  Poinformowała,  że  GKRPA  odbyła  20  posiedzeń, 
organizowane  były  kontrole  punktów  sprzedaży  alkoholu.  Zorganizowano 
kolonię profilaktyczną dla 70 dzieci jedno dziecko nie dojechało, dofinansowana 
była  również  kolonia  w  Spale  organizowana  przez  CARITAS.  Zakupiono 
spektakle  profilaktyczne  dla  szkół  podstawowych,  Gimnazjum  i  Ośrodka 
Szkolno – Wychowawczego. Pokryto koszty zakupu leku disulfiran dla 13 osób. 
W czasie  pracy  Punktu  Konsultacyjnego  prowadzony  jest  również  Ośrodek 
Zajęć Popołudniowych dla dzieci i młodzieży. Korzysta z niego przeciętnie 15 
dzieci gdzie organizowana jest terapia zajęciowa, warsztaty terapeutyczne oraz 
praca z psychologiem. Spotkania odbywają się przy ciastku i herbacie. Pomocą 
psychologiczną objęto łącznie 39 pacjentów. Plan budżetu GKRPA na 2005 rok 
opiewał  na  90.000  zł.  Wpływy  z  opłat  za  sprzedaż  alkoholu  wyniosły 
88.045,78zł. GKRPA wydatkowała ogółem 79.803,23 zł, pozostało 8.242,05 zł.
Członkowie  Komisji  po  zapoznaniu  się  ze  sprawozdaniem  z  działalności 
GKRPA nie wnieśli uwag i zastrzeżeń. 
Członkowie Komisji  zapoznali  się  z  projektem uchwały w sprawie zmian w 
podziale  gminy  Nowe  Miasto  nad  Pilicą  na  stałe  obwody  głosowania 
polegających na utworzeniu stałego obwodu głosowania nr 6 na terenie miasta 
Nowego Miasta nad Pilicą z siedzibą Obwodowej Komisji Wyborczej w Domu 
Pomocy Społecznej im. Natalii Nitosławskiej w Nowym Mieście nad Pilicą przy 
ul. Bielińskiego 26, który to zaopiniowali pozytywnie.
Inspektor  Urzędu  Miasta  i  Gminy  p.  Tomasz  Bogacki  zapoznał  członków 
komisji  z  pismem  od  Ministra  Prowincjalnego  Zakonu  Braci  Mniejszych 
Kapucynów  w  sprawie  przekazania  Urzędowi  Miasta  i  Gminy  budynku 
znajdującego się przy ul.  Bielińskiego 28 w formie darowizny, natomiast dla 
przeniesienia prawa własności gruntu proponują zawarcie umowy sprzedaży.
Inspektor UMiG p. Tomasz Bogacki poinformował o propozycji Burmistrza aby 
za grunt zaoferować cenę 20.000 zł. Członkowie Komisji wyrazili pozytywną 
opinię w powyższej sprawie. Inspektor p. Tomasz Bogacki zapoznał członków 
Komisji  z  pismem  w  sprawie  doprecyzowania  warunków  zamiany 
nieruchomości dotyczących działek 700/2 i 614 w Nowym Mieście nad Pilicą. 
Przedstawił  pismo od  p.  Małgorzaty  Dziuba  z  dnia  29  marca  2006  roku  w 
sprawie  doprecyzowania  warunków  zamiany.  Komisja  po  zapoznaniu  się  z 



pismem  wypracowała  następujący  wniosek:  Komisja  wnioskuje  aby  nie 
narażać Gminy na dodatkowe koszty i pozostawić księgarnię p. Małgorzaty 
Dziuba na dotychczasowym miejscu.

W dniu 19 czerwca 2006 roku Komisja Oświatowo – Społeczna zajmowała się 
następującymi sprawami:

1. Oświetlenie ulic na terenie miasta i gminy.
2. Stan dróg gminnych na terenie miasta i gminy i ich oznakowanie.
3. Sprawy bieżące kierowane do Komisji.

Inspektor Urzędu Miasta i Gminy p. Andrzej Przyborek poinformował członków 
Komisji, iż w dniu 7 lipca br. odbędzie się przetarg na modernizację oświetlenia 
w mieście i gminie Nowe Miasto nad Pilicą. Inspektor Urzędu Miasta i Gminy 
p. Andrzej Przyborek poinformował o wykonanych remontach dróg i tych które 
są w trakcie realizacji. 
Przewodniczący Komisji p. Kacprzyk Zbigniew poinformował, że jeżeli chodzi 
o stan dróg to wszystkie zadania drogowe realizowane wspólnie z powiatem są 
zrealizowane  i  nie  wnosi  się  zastrzeżeń.  Odnośnie  dróg  wojewódzkich  i 
powiatowych należałoby odnowić pasy dla pieszych, bo w dniu wczorajszym 
zdarzył  się  wypadek,  dlatego  też  apel  aby  przy  przystankach  autobusowych 
pomalować pasy i  oznaczyć  przejścia  dla  pieszych.  Przewodniczący Komisji 
odczytał  wniosek radnej p.  Marty Gonta – Głowackiej w sprawie częstszych 
kontroli Policji na odcinku drogi przy ul. Tomaszowskiej 42 – przed apteką , 
gdzie stoi znak zakaz zatrzymywania się i postoju , ponieważ parkowane są tam 
samochody. Wniosek jest motywowany tym, iż jest tam za wąsko by parkować 
samochody po jednej i po drugiej stronie drogi. 
Członkowie Komisji  zapoznali  się  z  projektem uchwały w sprawie zmian w 
okręgach wyborczych utworzonych dla wyboru Rady Miejskiej tj.  propozycją 
Burmistrza Miasta i  Gminy p. Jerzego Markiewicza z dnia 12 czerwca 2006 
roku. Inspektor Urzędu Miasta i  Gminy p. Tomasz Bogacki poinformował, o 
przeprowadzonej rozmowie Burmistrza Miasta i Gminy p. Jerzego Markiewicza 
z adwokatem p. Szoszuka w sprawie sprzedaży zespołu pałacowo – parkowego, 
z której wynika , że p. Szoszuk proponuje zapłatę kwoty 600.000 zł, w jednej 
racie przy podpisywaniu aktu notarialnego i użyczenie terenu parku na imprezy 
lokalne dwa razy w roku. 

PKT 5
Burmistrz Miasta i Gminy p. Jerzy Markiewicz przedstawił sprawozdanie za 
okres międzysesyjny tj. od 28 kwietnia do 26 czerwca 2006 roku.

1. W dniu  3  maja  2006r.  odbyła  się  uroczystość  patriotyczno –  religijna 
upamiętniająca rocznicę uchwalenia Konstytucji 3 Maja i Dzień Strażaka 
z następującym programem:



 o godz. 1100 złożona została wiązanka kwiatów pod pomnikiem bł. 
O. Honorata Koźmińskiego;

 o godz. 1130 pod pomnikiem Tadeusza Kościuszki zostały złożone 
wiązanki kwiatów przez delegacje kombatantów, Rady Miejskiej, 
Urzędu Miasta i Gminy, OSP, instytucje i zakłady pracy.

 o godz.1200 została odprawiona w kościele parafialnym w Nowym 
Mieście nad Pilicą msza święta w intencji Ojczyzny oraz członków 
OSP.

2. W dniu  14  maja  2006r.  uczestniczył  w  Zjeździe  Oddziału  Miejsko  – 
Gminnego  Związku  Ochotniczych  Straży  Pożarnych  RP  w  Nowym 
Mieście n.P. Wybrany został nowy skład Zarządu Oddziału. Prezesem 
M-G Zarządu OSP został wybrany p. Tadeusz Majewski, a Komendantem 
p. Jacek Chrobok.

3. W dniu 23 maja br. został ponownie ogłoszony przetarg nieograniczony 
na usługi geodezyjne na 2006r. Wpłynęły dwie oferty. Wybrano najtańszą 
firmy GEODEX z Grójca.

4. W dniu  16  maja  2006r.  p.  Zofia  Oracz  złożyła  pisemną  rezygnację  z 
funkcji sołtysa wsi Świdrygały.
W dniu 28 maja 2006r. odbyły się wybory sołtysa sołectwa Świdrygały. 
Sołtysem został  wybrany  p.  Kazimierz  Czyżewski,  którego  serdecznie 
powitał i przedstawił. Jednocześnie złożył podziękowanie za bardzo dobrą 
pracę  i  współpracę  z  samorządem  gminy  dotychczasowemu  sołtysowi 
sołectwa Świdrygały p. Zofii Oracz.
Bezpośrednie  podziękowanie  p.  Zofii  Oracz  złożył  w  imieniu  władz 
samorządowych Nowego Miasta p. Zygmunt Bigos – Sekretarz Miasta i 
Gminy podczas zebrania wiejskiego w dniu 28 maja 2006r.

5. W dniu 23 maja 2006r. ogłoszono przetarg na dowóz uczniów do szkól z 
terenu gminy Nowe Miasto nad Pilicą na rok szkolny 2006/2007. Termin 
składania ofert upływa w dniu 15 lipca 2006r.

6. Dnia 24 maja 2006r. ogłoszono przetargi nieograniczone na :
 przebudowę  i  remont  ulicy  Ogrodowej  i  Szkolnej  w  Nowym 

Mieście n.P.
 przebudowę drogi gminnej do wsi Wierzchy,
 przebudowę drogi gminnej Żdżary – Godzimierz,
 przebudowę  drogi  transportu  rolnego  na  gruntach  wsi  Kolonia 

Bieliny.
7. Dnia 29 maja 2006r. dokonano odbioru prac związanych z wykonaniem 

nawierzchni  bitumicznej  na  drodze  powiatowej  Nr  34352  granica 
województwa – Rosocha (w m. Rosocha) na długości 320mb i szerokości 
5m.  Koszt  zadania  51.539,51zł.  Zadanie  współfinansowane  w  ramach 
porozumienia z powiatem (po 50%).

8. Dnia 31 maja 2006r. dokonano odbioru prac związanych z wykonaniem 
podwójnego powierzchniowego utrwalenia emulsją asfaltową i  grysami 



na  drodze  powiatowej  Nr  34352  granica  województwa  –  Rosocha  na 
długości 1900mb i szerokości 5m. Koszt zadania 102.864,30zl. Zadanie 
współfinansowane w ramach porozumienia z powiatem po 50%.

9. W dniu 4 czerwca 2006r. zorganizowano festyn dla dzieci z okazji „Dnia 
Dziecka” z następującym programem:

 Występy  uczniów szkół  z  gminy  Nowe Miasto  nad  Pilicą  (PSP 
Nowe Miasto, PSP Żdżary, Publiczne Gimnazjum, SOSzW),

 Występy teatru „Pinokio”,
 Występy zespołów muzycznych „Pod Prąd” i „Średnia 55”,
 Występy orkiestry dętej pod kierownictwem p. Mulika.

10.Marszałek  Województwa  Mazowieckiego  w  Warszawie  poinformował 
pismem z  dnia  2  czerwca  2006r.  (data  wpływu 14  czerwca  2006r.)  o 
możliwości  dofinansowania  budowy  hali  sportowej  przy  Publicznym 
Gimnazjum w Nowym Mieście nad Pilicą w kwocie 600.000zł.

11.W dniu 16 czerwca 2006r. wpłynęła kopia wystąpienia Posła na Sejm RP 
Mirosława  Maliszewskiego  do  Komendanta  Głównego  Państwowej 
Straży Pożarnej w Warszawie o przydzielenie trzech etatów i utworzenie 
posterunku PSP na bazie jednostki OSP Nowe Miasto nad Pilicą.

12. W dniu 18 czerwca 2006r. odbył się VII Powiatowy Przegląd Orkiestr 
Dętych.  Tegoroczny  przegląd  został  zorganizowany  w  Żdżarach. 
Honorowymi  gośćmi  przeglądu  byli:  ks.  Biskup  Józef  Zawitkowski, 
Starosta Powiatu Grójeckiego – Jerzy Kaźmierczak, Wicestarosta – Jacek 
Adamski  oraz Przewodniczący Rady Powiatu  – Tadeusz  Majewski.  W 
przeglądzie  wystąpiło  sześć  orkiestr  z  terenu  Powiatu  Grójeckiego  – 
orkiestry OSP Mogielnica, OSP Błędów, OSP Lipie, OSP Grójec, OSP 
Nowe Miasto, ESTA – Żdżary.
Organizatorem  przeglądu  było  Starostwo  Powiatowe  w  Grójcu  oraz 
Burmistrz Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą.

13.W  dniu  19  czerwca  2006r.  w  Urzędzie  Zamówień  Publicznych  w 
Warszawie odbyło się posiedzenie Zespołów Arbitrów dot. odwołania od 
przetargu na modernizację stacji uzdatniania wody w Żdżarach. Arbitraż 
nakazał powtórzenie procedury.

14.W  dniu  19  czerwca  2006r.  ogłoszono  przetarg  na  modernizację 
oświetlenia ulicznego na terenie miasta i gminy Nowe Miasto nad Pilicą.

15.W  dniu  20  czerwca  2006r.  wybrano  wykonawcę  tj.  Przedsiębiorstwo 
Robot Drogowych Zaskórski i Wspólnicy, Spółka z o.o. ul. Opoczyńska 
38, 26-434 Gielniów na przebudowę, remont ulicy Ogrodowej i Szkolnej 
za  kwotę 74.265,67zł  oraz na przebudowę drogi  transportu rolnego na 
gruntach wsi Kolonia Bieliny za kwotę 179.784,08zł. Podpisanie umów 
nastąpi w dniu 30.06.2006r.

16.Dnia 21 czerwca 2006r.  podpisano umowę z Przedsiębiorstwem Robót 
Drogowych Zaskórski i Wspólnicy, Spółka z o. o. ul. Opoczyńska 38, 



26 – 434 Gielniów na przebudowę drogi gminnej Żdżary – Godzimierz. 
Koszt zadania 194.520,70zł brutto.

17.Dnia  23.06.2006r.  podpisano  umowę  z  Przedsiębiorstwem  Robót 
Drogowych Zaskórski i Wspólnicy, Spółka z o.o. ul. Opoczyńska 38, 26 – 
434  Gielniów  na  przebudowę  drogi  gminnej  do  wsi  Wierzchy.  Koszt 
zadania 49.769,17 zł brutto.

18. W dniu 28 czerwca 2006r. (jutro) będzie przejeżdżał przez naszą gminę w 
godz.1400 -1430 Międzynarodowy  Wyścig  Kolarski  Solidarności  i 
Olimpijczyków – I etap na trasie Łódź – Radom. Wyścig liczy 6 etapów i 
kończy się w Bielsku Białej.

19.Zatwierdzono arkusze organizacyjne szkół na rok szkolny 2006/2007.
20. W trakcie przygotowań jest „Festyn Nowomiejski”, który odbędzie się w 

dniu 16 lipca 2006r. od godz. 1500. W programie festynu:
 Mix Band – przeboje dla dzieci,
 zespół „Fliper”,
 parodysta Jacek Pietrzak,
 gwiazda wieczoru – zespół „Oddział Zamknięty”,
 dyskoteka pod gwiazdami,
 konkursy i inne atrakcje.

21. Burmistrz  Miasta  i  Gminy  poinformował,  że  powierzył  Pani  Janinie 
Wyszkowskiej stanowisko dyrektora Publicznej Szkoły Podstawowej w 
Nowym Mieście nad Pilicą na kolejne 5 lat.

22. Wykonano podbudowę tłuczniową na drodze powiatowej nr 34353 Nowe 
Miasto  –  Klwów  w  miejscowości  Borowina  na  długości  1000  mb. 
Wartość  robót  36.795,20.  Współfinansowanie  ze  Starostwem 
Powiatowym w Grójcu po 50%.

23.Wykonano  podbudowę  tłuczniową  na  drodze  powiatowej  nr  34346 
Różanna  –  Żdżarki  w  miejscowości  Prosna  na  odcinku  o  długości 
1000mb. Wartość robót 36.795,20zł. Współfinansowanie ze Starostwem 
Powiatowym w Grójcu po 50%. 

24.Wykonano  podbudowę  tłuczniową  na  drodze  powiatowej  nr  134150 
Falęcice – Nowe Miasto w miejscowości Gostomia na odcinku 300mb. 
Wartość  robót  28.611,44zł.  Współfinansowanie  ze  Starostwem 
Powiatowym w Grójcu po 50%.

25.Wykonanie podwójnego powierzchniowego utrwalenia emulsją asfaltową 
i grysami drogi powiatowej nr 34347 Nowe Miasto – Domaniewice na 
odcinku  1600  mb.  Wartość  robót  89.987,20.  Współfinansowanie  ze 
Starostwem Powiatowym w Grójcu po 50%.

Burmistrz Miasta i Gminy p. Jerzy Markiewicz poinformował, że od dnia 01 
września  2006 r.  do dnia  30 września  2006 przyjmowane będą od  rolników 
wnioski o zwrot podatku akcyzowego zawartego w cenie oleju. Wnioski wraz z 
fakturami VAT na zakup paliwa należy składać w Urzędzie  Miasta  i  Gminy 



pokój 106. Przekazuję informację celem wywieszenia na tablicach ogłoszeń oraz 
poinformowania rolników .
Burmistrz  Miasta  i  Gminy  p.  Jerzy  Markiewicz  odniósł  się  do  sprawy 
pomalowania  pasów.  Powiedział,  że  wychodzi  już  nie  pamięta  po  raz  który 
pismo do starostwa w sprawie  pomalowania  pasów przy przychodni  i  przed 
szpitalem. Pisma są ciągle wysyłane i efektów nie widać.

PKT 6
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tadeusz Klatka poinformował o piśmie ze 
Starostwa w sprawie podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia opinii w sprawie 
podziału na okręgi wyborcze. Przedstawił pismo od Pani Dyrektor Publicznego 
Gimnazjum w sprawie wsparcia finansowego na ufundowanie sztandaru dla ww. 
szkoły.  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  złożył  serdeczne  podziękowania 
radnym za udział w uroczystościach kościelnych a w szczególności radnym: p. 
Wiesławowi Krawczykowskiemu, p. Krzysztofowi Fiksowi oraz p. Maciejowi 
Świtkowi  za  niesienie  sztandaru  Rady  Miejskiej.  Przewodniczący  Rady 
Miejskiej p. Tadeusz Klatka poinformował, że przybyła p. Dyrektor Gimnazjum 
wraz  z  wychowankami  i  prosi  o  głos.  Pani  Teresa  Musiałowska  jeszcze  raz 
prosiła o wsparcie finansowe na zakup sztandaru dla Publicznego Gimnazjum. 
Pozostawiła skarbonę na datki. Poinformowała, że główne uroczystości odbędą 
się w dniu 27 września 2006 roku.
Pani Danuta Jurkiewicz prosiła aby sołtysi poinformowali swoich mieszkańców 
o składaniu dokumentów na nowy okres zasiłkowy.

PKT 7
Pełnomocnik Burmistrza ds. Rozwiązywania Problemów Alkoholowych p. 
Elżbieta  Dziuba przedstawiła  sprawozdanie  z  działalności  Gminnej  Komisji 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za 2005 rok. Sprawozdanie zostało 
przyjęte bez zastrzeżeń.  Sprawozdanie stanowi  załącznik nr 3 do niniejszego 
protokółu. Padło pytanie od radnej p. Marty Gonta – Głowackiej o kwotę 8000 
zł  co  się  z  nimi  stało,  ponieważ  nie  przypomina  sobie  aby  środki  te  Rada 
przekazała uchwałą na jakiś inny cel, a ustawa wyraźnie mówi o tym, że skoro 
środki pozostają to Rada odrębną uchwałą przekazuje na inny cel. Pani Elżbieta 
Dziuba stwierdziła, że ona nie wie gdzie są te środki, bo nikt jej nie informował. 
Skarbnik  Miasta  i  Gminy  p.  Binio  Dorota  poinformowała,  że  środki  nie 
wyparowały i zostały na budżecie gminy. 

PKT 8a
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tadeusz Klatka odczytał projekt uchwały 
w sprawie przyjęcia darowizny i zakupu nieruchomości. Pytań nie stwierdzono, 
Przewodniczący poprosił o wyrażenie opinii przewodniczących Komisji. Opinia 



wyrażona przez komisje była pozytywne. Przystąpiono do głosowania nad ww. 
projektem uchwały. W głosowaniu za – 13, przeciw – 1, wstrzymało się – 0 
uchwalono uchwałę Nr XXXVI/227/2006 w przedmiotowej sprawie. Uchwała 
stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokółu.

PKT 8b
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tadeusz Klatka odczytał projekt uchwały 
w  sprawie  zmian  w  budżecie  miasta  i  gminy  na  2006  rok.  Poprosił  o 
szczegółowe przedstawienie załączników p. Skarbnik. Skarbnik Miasta i Gminy 
p.  Binio  Dorota  przedstawiła  szczegółowo  załączniki  do  uchwały. 
Poinformowała, że deficyt budżetowy zostanie pokryty planowaną pożyczką i 
nadwyżką budżetową z lat ubiegłych. Dochody zwiększa się o kwotę 926 237 zł 
i dochody po zmianach wynosić będą 13 292 026 zł. Wydatki zwiększa się o 
kwotę  482 203  zł  i  wydatki  po  zmianach  wynosić  będą  15 682 692  zł. 
Poinformowała,  że  do  załącznika  nr  7  wprowadza  się  dwa  nowe  zadania 
inwestycyjne pod nazwą:

• Dokumentacja  na budowę drogi  Nowe Miasto – Świdrygały na kwotę 
2 928 zł.

• Zakup działki położonej w Nowym Mieście nad Pilicą ul. Bielińskiego 28 
na kwotę 20 000 zł.

Pytań nie stwierdzono. Przystąpiono do głosowania nad ww. projektem uchwały. 
W głosowaniu za 12,  wstrzymało się – 2,  przeciw – 0 na stan obecnych 14 
radnych uchwalono uchwałę Nr XXXVI/228/2006 w przedmiotowej sprawie. 
Uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokółu.

PKT 8c
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tadeusz Klatka odczytał projekt uchwały 
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Nowe Miasto nad Pilicą 
umowy  o  dofinansowanie  z  Funduszu  Rozwoju  Kultury  Fizycznej 
przedsięwzięcia inwestycyjnego p.n. „Budowa hali sportowej przy Publicznym 
Gimnazjum w Nowym Mieście nad Pilicą”.
Przewodniczący  Rady  miejskiej  poprosił  Skarbnika  o  zreferowanie  projektu 
uchwały.  Skarbnik  p.  Dorota  Binio  poinformowała,  że  aby  dostać 
dofinansowanie  bank  życzy  sobie  tzw.  zabezpieczenia  w  formie  weksla  in 
blanco do kwoty takiej jakie ma być dofinansowanie czyli 600 000 zł. Pytań nie 
stwierdzono  przystąpiono  do  głosowania  nad  ww.  projektem  uchwały.  W 
głosowaniu  za  –  14,  na  stan  obecnych  14  radnych  uchwalono  uchwałę  Nr 
XXXVI/229/2006 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 6 do 
niniejszego protokółu.

PKT 8d



Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tadeusz Klatka odczytał projekt uchwały 
w  sprawie  zaciągnięcia  pożyczki  w  Wojewódzkim  Funduszu  Ochrony 
Środowiska  i  Gospodarki  Wodnej  w  Warszawie  na  sfinansowanie  zadania 
inwestycyjnego  pod  nazwą  „Modernizacji  stacji  uzdatniania  wody  we  wsi 
Żdżary”. Poprosił Skarbnika Miasta i Gminy p. Binio Dorotę o przedstawienie 
ww projektu uchwały. Skarbnik Miasta i gminy p. Dorota Binio poinformowała, 
że  zaciąga  się  pożyczkę  w  Wojewódzkim  Funduszu  Ochrony  Środowiska  i 
Gospodarki Wodnej w Warszawie na sfinansowanie wydatków inwestycyjnych 
związanych z modernizacją stacji uzdatniania wody we wsi Żdżary  w kwocie 
500 000 zł. Na sfinansowanie ww. inwestycji przeznacza się środki własne w 
kwocie 200 000 zł co stanowi 28,6% i pożyczkę z WFOŚiGW w Warszawie co 
stanowi  71,4%.  Spłata  pożyczki  nastąpi  w  latach  2007  –  2009.  Źródłem 
dochodu,  z  którego  zostanie  sfinansowany  zwrot  pożyczki  będą  wpływy  z 
podatków. Pytań nie stwierdzono. Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tadeusz 
Klatka  poprosił  o  przedstawienie  opinii  Przewodniczącego  Komisji 
Gospodarczo  –  Budżetowej.  Przewodniczący  Komisji  Gospodarczo  – 
Budżetowej  p.  Wiesław  Krawczykowski  poinformował,  że  Komisja 
zaopiniowała  pozytywnie  powyższy  projekt  uchwały.  Przystąpiono  do 
głosowania nad ww. projektem. W głosowaniu za – 14, przeciw – 0, wstrzymało 
się – 0 na stan obecnych 14 radnych uchwalono uchwałę Nr XXXVI/230/2006 
w  przedmiotowej  sprawie.  Uchwała  stanowi  załącznik  nr  7 do  niniejszego 
protokółu.

PKT 8e
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tadeusz Klatka odczytał projekt uchwały 
w sprawie wyrażenia opinii w sprawie okręgów wyborczych utworzonych dla 
wyboru  Rady  Powiatu  Grójeckiego.  Pytań  nie  stwierdzono  przystąpiono  do 
głosowania nad ww. projektem uchwały. W głosowaniu za – 14 radnych na stan 
obecnych  14  uchwalono  uchwałę  Nr  XXXVI/231/2006  w  przedmiotowej 
sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokółu.

PKT 8f
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tadeusz Klatka odczytał projekt uchwały 
w sprawie zmian w podziale gminy Nowe Miasto nad Pilicą na stałe obwody 
głosowania.  Pytań  nie  stwierdzono  przystąpiono  do  głosowania  nad  ww. 
projektem  uchwały.  W  głosowaniu  za  –  14  na  stan  obecnych  14  radnych 
uchwalono uchwałę Nr XXXVI/232/2006. Uchwała stanowi  załącznik nr 9 do 
niniejszego protokółu.
Przewodniczący Rady Miejskiej  zarządził  10  minutową przerwę w obradach 
sesji.

Po przerwie wznowiono obrady sesji Rady Miejskiej. 
PKT 8g



Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tadeusz Klatka odczytał projekt uchwały 
w sprawie zmian w uchwale nr XXXIX/226/2002 Rady Miejskiej w Nowym 
Mieście nad Pilicą z dnia 14 czerwca 2002 roku w sprawie okręgów wyborczych 
utworzonych  dla  wyboru  Rady  Miejskiej  w  Nowym  Mieście  nad  Pilicą. 
Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  bardzo  długo  trwały  prace  nad 
projektem  uchwały  ponieważ  w  podziałach  musiały  być  zachowane  normy 
przedstawicielskie. Po długich uzgodnieniach i na Komisjach Rady i z Biurem 
Wyborczym  w  Radomiu  w  proponowanym  projekcie  uchwały  normy 
przedstawicielskie  są  zachowane.  Zapytał  czy  są  jeszcze  jakieś  uwagi  do 
projektu uchwały. Radna p. Marta Gonta – Głowacka zgłosiła wniosek aby nie 
używać nazewnictwa osiedle Jednostki Wojskowej bo osiedla takiego już nie 
ma.  Jest  osiedle  przy  ul.  Tomaszowskiej  42.  Pan  Biernacki  zgłosił  uwagę 
odnośnie  okręgu  wyborczego  dotyczącego  sołectw Rudki,  Promnik,  Strzałki, 
Wierzchy,  Nowe  Strzałki  –  Zalesie.  Uwaga  dotyczyła  tego,  że  Sanbórz  jest 
oderwany od całości. Pan Marian Dziedzic stwierdził, że na ten temat była już 
burzliwa dyskusja w poprzedniej kadencji  i  jak był czas to przedstawiciele z 
danych sołectw powinni zgłosić taki problem a w tej chwili to jest za późno aby 
dokonać  takich  zmian.  Więcej  pytań  i  uwag nie  zgłoszono.  Przystąpiono do 
głosowania projektu uchwały wraz ze zgłoszoną poprawką przez p. Martę Gonta 
Głowacką. W głosowaniu za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się – 1 uchwalono 
uchwałę  Nr  XXXVI/233/2006  w  przedmiotowej  sprawie.  Uchwała  stanowi 
załącznik nr 10 do niniejszego protokółu.

PKT 9
Interpelacji nie zgłoszono.

PKT 10
Radny  p.  Mirosław  Murawa zgłosił  wniosek  o  oznaczenie  przejścia  dla 
pieszych ul. Ogrodowa zjazd do ul. Browarnej.
Przewodniczący Komisji  Oświatowo –  Społecznej  p.  Zbigniew Kacprzyk 
korzystając  z  okazji,  że  na  sesji  obecny  był  Kierownik  Posterunku  Policji 
przedstawił wniosek radnej p. Marty Gonta – Głowackiej w sprawie parkowania 
samochodów przed apteką na terenie osiedla przy ul. Tomaszowskiej 42.
Pan Marian Dziedzic zgłosił wniosek o oznaczenie przejścia dla pieszych przy 
szkole na osiedlu JW., ponieważ jest tam też duże nasilenie ruchu a poza tym 
jest tam też prywatna przychodnia do której przychodzą ludzie starsi. 
Przewodnicząca Osiedla Jednostki Wojskowej p. Józefa Pokrywka zwróciła 
uwagę na używanie klaksonów samochodowych w dniach kiedy odbywają się 
wesela. Mieszkańcy narażeni są na zakłócanie spokoju. 
Kierownik  Posterunku  Policji  mł  aspirant  Janusz  Dobrosz odnośnie 
parkowania  przed  apteką  na  osiedlu  przy  ul.  Tomaszowskiej  stwierdził,  że 
odbywają  się  patrole  i  ludzie  są  upominani.  Praca  policjanta  nie  polega  na 
karaniu,  bo też trzeba traktować mieszkańców po ludzku,  jeżeli  osoba chora 



podjedzie na parę minut do apteki to trudno aby zabierać ją na Posterunek i od 
razu karać. Patrole jeżdżą i jeżeli widzą że ktoś parkuje to pouczają. Nie ma 
takiej obsady, żeby mógł postawić Policjanta aby nic więcej nie robił tylko stał i 
pilnował,  czy  ktoś  źle  zaparkuje.  Radna  p.  Marta  Gonta  –  Głowacka 
stwierdziła, że jeżeli Policja byłaby obecna przez trzy dni i każdemu wlepiała 
mandaty to na czwarty dzień nikt by tam już nie zaparkował.
Radny p. Zbigniew Kacprzyk stwierdził, że ciągle wzrasta liczba samochodów 
i jak z tego wynika jest problem z miejscami do parkowania więc rola Rady jest 
taka by zastanowić się nad miejscami do parkowania.
Pan Marian Bernacki podzielił się z zebranymi na sesji swoimi uwagami z 
pobytu  w  Brukseli  na  zjeździe  producentów  owoców  miękkich.  Z  jego 
wypowiedzi  wynikało,  że  Polska  ma  złe  warunki  wynegocjowane  i  polskim 
rolnikiem w Brukseli mało kto się przejmuje.
Odnośnie  parkingów  i  parkowania  to  głos  zabrał  również  Przewodniczący 
Rady p. Tadeusz Klatka powiedział, że jest bardzo niebezpiecznie zarówno na 
Armii Krajowej jak również i przy zjeździe na ul. Bielińskiego. Od lat powtarza 
się  postulaty  i  trzeba  znaleźć  rozwiązanie  aby  to  uporządkować.  Odnośnie 
karania za złe parkowanie to on jest również za pouczeniem bo to lepiej trafia do 
osoby a nie od razu kara. Nie chciał by aby zrobiła się z tematu parkowania 
afera,  bo niedługo może tak być że z terenu miasta znikną apteki,  ponieważ 
wieść niesie pewnie samorządowcy wiedzą że na terenie szpitala ma powstać 
super nowoczesna apteka czy sieć aptek i może być taka konkurencja, że nasze 
apteki się pozamykają. Głos zabrał jeszcze Kierownik Posterunku Policji  mł. 
aspirant  Janusz  Dobrosz  mówiąc,  że  Policjant  powinien  być  najpierw 
człowiekiem a później funkcjonariuszem.
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tadeusz Klatka zamknął obrady sesji Rady 
Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą.

Protokołowała Przewodniczył

Iwona Lepa


